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SAKSFRAMLEGG 
 

Forum: Skate  Møtedato: 6.12.2017 
 
Sak 28/2017 Møte- og saksplan for Skate 2018 
Beslutningssak 
 
Historikk/bakgrunn 
Skates møter for 2018 må besluttes og i tillegg bør saksplan for våren 2018 settes opp. I sak 15/2017 
ble det avklart at Skate nå skal sette opp saksplanen halvårlig i forkant av møtene som planen gjelder 
for. Skates arbeidsutvalg (AU) har forbehandlet denne saken og gitt sitt forslag til Difis direktør. Dette 
danner hovedgrunnlaget for saken. 
 
Forslag til beslutning: 
Skate gir sin tilslutning til Difis forslag til  

• møteplan for Skate i 2018 
• saksplan for første halvår 2018 

 
 
Presentasjon av saken 
 
Ekstra fagsamling våren 2018 
Skate skal i henhold til sitt mandat i utgangspunktet ha fire møter i året. Ved behov kan det 
gjennomføres ekstraordinære møter.  
 
I tillegg til de fire ordinære møtene har AU foreslått at det våren 2018 gjennomføres en heldag 
fagsamling for Skate-direktørene med temaet «Sikkerhet og skyløsninger». AU foreslår at hovedfokus 
blir på erfaringsdeling rundt det direktørene ser som utfordringer på disse to tilgrensende områdene, 
og at det med fordel kan inviteres noen innledere. 
 
Etter Difis direktør sin vurdering kan en slik fagsamling være nyttig for Skate-direktørene. Temaet og 
utfordringene rundt det, er for tiden svært aktuelt i digitaliseringsarbeidet. Vi har helt sikkert erfaringer 
og refleksjoner rundt temaet, som vil være svært nyttig å dele. Det foreslås derfor at vi setter av tid til 
en slik heldags fagsamling. 
 
Difi har selv oppdraget med å være statens kompetansemiljø for informasjonssikkerhet samt å gi 
veiledning i staten rundt anskaffelse av skytjenester. Vi har også kommunene som målgruppe. Våre 
fagmiljø kan derfor ta en av innledningene på fagdagen, om det som er sentralt for toppledere rundt 
internkontroll/styringssystem for informasjonssikkerhet samt når virksomheten skal vurdere og 
eventuelt anskaffe skytjenester. I tillegg kan vi prøve å få en innledning fra en offentlig virksomhet som 
har møtt store utfordringer på området, eksempelvis en av de som har vært i media det siste året. 
 
For øvrig må en del av Skate-direktørene ha noen små innlegg der de fortelle litt om sine erfaringer og 
refleksjoner på området, samt at vi sammen reflekterer rundt det og temaet, og lærer av hverandre. 
 
Møteplan 2018 
Skatesekretariatet har på bakgrunn av AUs forslag sondert med Skatevirksomhetene hva som er 
mulige tider for direktørmøter i 2018. Ut fra tilbakemeldingene foreslås understående møteplan for 
Skate for 2018.  
 

• 21.03.18 kl. 09:00 – 11:30 (ordinært Skate-møte) 
• 25.04.18 kl. 09:00 – 15:00 (fagdag «Sikkerhet og skyløsninger») 
• 13.06.18 kl. 09:00 – 11:30 (ordinært Skate-møte) 
• 26.09.18 kl. 09:00 – 11:30 (ordinært Skate-møte) 
• 05.12.18 kl. 09:00 – 11:30 (ordinært Skate-møte) 

 
Det er sendt ut foreløpige møteinnkallinger for å reservere tidspunktene i kalenderne. Det har ikke 
vært mulig å finne datoer der alle topplederne kan si at de kan møte, men Difis direktør oppfordrer til 
at Skate-møtene prioriteres høyt. 
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Saksplan for Skate våren 2018 – ordinære Skate-møter 
I tidligere tilsvarende saker er agendaen fylt opp lang tid i forkant av Skate-møtene. Difi mener det er 
behov for større fleksibilitet til å sette inn aktuelle saker. Dette er spesielt viktig for å kunne ta unna 
behandling av faseoverganger i tiltak under Digitaliseringsstrategien, når slik Skate-behandling er 
nødvendig. Skate-møtene bør også bli mer fleksible med hensyn til å kunne behandle andre viktige 
saker der behandlingstidspunkt er usikkert.  
 
Difi foreslår derfor at Skate denne gang setter av tid i Skate-møtene til å kunne ta inn andre aktuelle 
saker ut fra aktualitet og tilgjengelig møtetid. Difis direktør vil da sette opp slike saker, på bakgrunn av 
anbefalinger fra AU og etter avtale med virksomhetene som er saksansvarlige. Et utgangspunkt vil 
være den nederste listen her med foreløpig oversikt over andre aktuelle saker. 
 
I forslagene under er det foreløpig ikke skilt mellom behandlingssaker og orienteringssaker. Det bør 
avklares i saksforberedelsene. Difis direktør oppfordrer alle Skate-medlemmene til å få en innretning 
på flest mulig av sine saker slik at de blir reelle behandlingssaker og ikke bare rene orienteringssaker. 
Det er et ønske som også har vært uttrykt i Skate tidligere.  
 
Agenda første ordinære Skate-møte våren 2018 
Sak Ansvar 
• Status digitaliseringsstrategien - fast sak (herunder de integrerte veikarttiltakene) AU 
• Sluttbehandling strategi-/veikarttiltak: «Etablere enhetlig arkitektur-rammeverk» Difi 
• Sluttbehandling strategi-/veikarttiltak: «Felles datakatalog» BR 
• En innbygger - én journal (kommune/stat samarbeid) eHelse 
Andre aktuelle saker ut fra aktualitet og tilgjengelig møtetid  
 
 
Agenda andre ordinære Skate-møte våren 2018 
Sak Ansvar 
• Status digitaliseringsstrategien - fast sak (herunder de integrerte veikarttiltakene) AU 
• Styring og prioritering av digitaliseringsmidler i kommunesektoren KS 
• Arbeid med ny registerplattform i Brønnøysundregistrene BR 
• Saksliste neste halvår (fast sak i slutten av hvert halvår) Difi 
Andre aktuelle saker ut fra aktualitet og tilgjengelig møtetid  
 
 
Foreløpig oversikt over andre aktuelle saker 
Sak Ansvar 
• Sluttbehandlinger og anbefalinger for veien videre – etter konsept- og 

planleggingsfaser i tiltak under Digitaliseringsstrategien (herunder de integrerte 
veikarttiltakene) 

Ulike 
tiltakseiere 

• Skates rolle i samordnet styring, utvikling og evaluering av nasjonale 
felleskomponenter - grunnleggende prinsipper/krav 

Difi 

• Arkitekturlandskap - Sammenheng i overordnet fellesfunksjonalitet levert av de 
nasjonale felleskomponentene 

Difi 

• Eventuell revisjon av Digitaliseringsrundskrivet Difi 
• Arkivlovutvalgets arbeid Arkivverket 
• Internasjonalt arbeid på digitaliseringsområdet Difi 
• Referansearkitektur (løsningsmal) - meldingsutveksling Difi 
• Gevinstanalyser og gevinstrealisering Difi/AU 
• Rammebetingelser for digitalisering  Difi/AU 
 
 
--- 
Saken vil bli framlagt av Steffen Sutorius 
Saksframlegget er utarbeidet av Difi 
Oslo, 20.11.17 
 


